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BRMG.0012.6.2018/KS 
 

PROTOKÓŁ Nr 40-1/2018 
 
Z posiedzenia Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska, które odbyło się w 
dniu 24 stycznia 2018 roku, a rozpoczęło o godz.16:15 w sali Seana 
Lestera nr 003 w Nowym Ratuszu przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 i 2 do 
protokołu. 
 

Na stan 6 (sześciu) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło 6 
(sześć) osób, czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 

Posiedzeniu przewodniczył radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący 
Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska. 
 

Po otwarciu 40 posiedzenia Komisji, stwierdził quorum, powitał zebranych i 
poinformował, że porządek obrad został, w terminie regulaminowym, wysłany do 
radnych drogą elektroniczną. Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 
 
 

 
 
 

1. Przedstawienie koncepcji budowy stoku narciarskiego w Gdańsku. 
Przedstawiają: Przedstawiciele Gdańskiej Agencji Rozwoju Gospodarczego Sp. z o.o., 
Wydziału Programów Rozwojowych 
 

2. Otwarte lodowisko publiczne w okresie zimowym na wolnym powietrzu w 
centrum miasta. 
Przedstawiają: radny Łukasz Hamadyk, Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

3. Najważniejsze imprezy sportowe w Gdańsku w 2018 roku. 
Przedstawiają: Przedstawiciele Biura Prezydenta ds. Sportu 

 

4. Plan działalności Gdańskiego Ośrodka Sportu na rok 2018. 
Przedstawiają: Przedstawiciele Gdańskiego Ośrodka Sportu 
 

5. Przyjęcie sprawozdania z pracy Komisji za 2017 rok. 
 

6. Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2018. 
 

7. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Następnie przewodniczący zaproponował, aby w pkt 1 referujący powiedzieli jaki 
jest stan zaawansowania koncepcji odnośnie powstania lodowiska w Gdańsku oraz 
czy jest możliwość budowy centrum bezpiecznej jazdy przy Narodowym Centrum 
Sportów Motorowych. 
 
Głosowanie za przyjęciem porządku posiedzenia: 
5 za – jednogłośnie 
 
 

PUNKT  - 1 
 

Przedstawienie koncepcji budowy stoku narciarskiego w Gdańsku. 
 
Została przedstawiona prezentacja, która stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Zacznę, bo jednak upierałbym się przy tym, że jesteśmy w takiej oto konwencji, że 
mimo, iż własna spółka to jest to wykonawca dzieła, a pani Prezydent Dulkiewicz 
przepraszam na początku, że nie będzie obecna chociaż bardzo chciała i 
rozmawiała z panem Przewodniczącym w tym temacie, to jednak niestety się nie 
udało dzisiaj być, dlatego jesteśmy w takim gronie jako przedstawiciele Prezydenta 
i ponieważ wykonawcą jest nasza spółka to za chwilę oddam głos, jeżeli państwo 
pozwolą i opowiedzą o swoim dziele, a streszczając chodzi o stok narciarski, 
dlatego, że to jest opracowanie, które zostało przez nas przyjęte zgodnie z umową, 
odebrane, ocenione i chcemy właśnie, żebyście państwo piersi jako Komisja, nie 
ostatni, dowiadywali się o tym co z tego dzieła wynika i też pozwolę sobie po tej 
prezentacji powiedzieć jaki to jest moment w procesie, nazwijmy to, 
projektowym, zmierzającym w stronę finału, realizacji, bo to jest taki bardzo 
ważny element większej układanki, którą pozwolę sonie jeszcze później 
skomentować. Tyle tytułem wstępu. Jeszcze raz przepraszam w imieniu szefowej, 
że nie mogła być obecna, natomiast postaramy się jak najlepiej przybliżyć państwu 
temat.  
 
Pani Martyna Bukowska – Przedstawicielka Gdańskiej Agencji Rozwoju 
Gospodarczego Sp. z o.o.  
Dzień dobry. Przedstawię państwu opracowanie zrealizowane, ostateczną wersję 
tego opracowania. Opracowanie zostało zlecone w lipcu ubiegłego roku. Ostateczną 
wersję uwzględniającą wszystkie uwagi złożyliśmy 17 stycznia tego roku. Genezą 
tego projektu była interpelacja radnych. Zgodnie z decyzją Prezydenta przed 
pracami dotyczącymi zorganizowania środków finansowych, pozyskania terenu pod 
budowę stoku należy przeprowadzić wstępne studium możliwości, stąd prace 
GARG. Celem naszych prac była zatem przede wszystkim wstępna ocena 
uwarunkowań budowy tego stoku, lokalizacja miejsca pod budowę stoku, a także 
ocena zasadności budowy tego typu obiektu w Gdańsku. Zatem przedmiotem analiz 
był całoroczny stok narciarski. W praktyce funkcjonuje on dwojako, albo jako kryta 
hala wyposażona w naśnieżanie, klimatyzację, albo jako kryty stok narciarski z 
wykorzystaniem sztucznej powierzchni, najczęściej maty.  
Jeżeli chodzi o możliwości położenia tego stoku, występują one na naturalnym 
wzgórzu, z wykorzystaniem ukształtowania terenu zastanego, na kopcu 
ukształtowanym przez człowieka, najczęściej są to nasypy w oparciu o jakieś hałdy 
odpadów bądź gruzu. Występują także stoki narciarskie na specjalnym, 
dedykowanym rusztowaniu albo konstrukcji. Ze względu na czynniki finansowe i 
funkcjonalne w naszym opracowaniu skupialiśmy się przede wszystkim na odkrytym 
stoku narciarskim i na położonym na naturalnym wzgórzu. To są da główne 
założenia. Trzecim założeniem jest to, że stok jest dedykowany grupom 
amatorskim, a nie narciarzom zawodowym. W oparciu o te analizy 
przeprowadziliśmy wstępną analizę rynku, benchmarking. Przeanalizowaliśmy stoki 
występujące w najbliższym regionie. W promieniu 70 km mamy 8 stoków 
narciarskich, 7 w województwie pomorskim i 1 w Elblągu. Jeżeli chodzi o stoki 
całoroczne w Polsce zidentyfikowaliśmy 3 w Bytomiu, Poznaniu i Warszawie. W 
Bytomiu, Poznaniu stoki zarządzane są przez podmioty prywatne, a w Warszawie 
przez miasto. Stoki te różnią się parametrami, długością, szerokością, jednak 
wszystkie dedykowane są początkującym amatorom narciarstwa. Głównie jeżeli 
chodzi o Pomorze to wynika to z ukształtowania terenu. Jeżeli chodzi o całoroczne 
stoki narciarskie to najczęściej są one częścią większego kompleksu. Są tam 
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świadczone usługi gastronomiczne, usługi inne rekreacyjne i inne. 
Przeanalizowaliśmy także popyt na tego rodzaju sport. Należy podkreślić, że 
narciarstwo to sport sezonowy, okazjonalny, co wynika z tego, że wiele jest 
obiektów całorocznych w Polsce. Można powiedzieć, że ok 16% społeczeństwa 
posiada umiejętność jazdy na nartach. Generalnie oceniliśmy, że narciarstwo 
zjazdowe jest sportem o dużym potencjalne rozwoju także w naszym 
województwie.  
Jeżeli chodzi o uwarunkowania terenowe w Gdańsku, zwłaszcza w zachodniej 
części, zidentyfikowaliśmy do niwelacje lokalne na poziomie 50 m, co sprawia, że 
można było dokonywać uszczegółowionych analiz lokalizacji o określonym 
nachyleniu jest możliwa. Pod względem uwarunkowań klimatycznych należy 
wskazać czynniki związane z coraz wyższą temperaturą, z coraz mniejszą grubością 
pokrywy śnieżnej, co wpływa na to, że wzrasta zapotrzebowanie na stoki 
całoroczne, a stoki sezonowe mają coraz trudniejsze warunki do funkcjonowania.  
Analizę lokalizacyjną przeprowadziliśmy w ścisłej współpracy z Biurem Rozwoju 
Gdańska. Szukaliśmy lokalizacji na terenie miasta, gruntów będących własnością 
miasta. Zwracaliśmy uwagę na nachylenie, na parametry, tak, aby długość 
minimalna stoku wynosiła 150 m. Ważne też było, aby teren analizowany miał 
dostęp do źródła wody, co wynika z konieczności naśnieżania albo nawadniania 
maty. Istotna też była dostępność komunikacyjna, a także odległość od zabudowy 
mieszkaniowej. Nie może być zbyt bliska, ponieważ istnieje ryzyko zbyt dużego 
hałasu wynikającego np. z naśnieżania w nocy.  
Ostatni czynnik to spójność koncepcji zagospodarowania tego terenu ze strategią 
miasta. Zidentyfikowaliśmy wstępnie 5 lokalizacji. Pierwsza na zakończeniu ul. 
Michałowskiego. Druga to tereny projektowanego Centrum Czasu Wolnego w 
Brętowie w okolicach ul. Słowackiego. Trzecia to Góra Szubieniczna przy ul. 
Sobieskiego w Górnym Wrzeszczu. Następnie Jar Wilanowska przy Al. Havla i 
ostatni teren analizowany to Narodowe Centrum Sportów Motorowych. Wyniki 
wykazały, że w Gdańsku nie istnieje lokalizacja, która w pełni spełniałaby te 
wymogi. W każdym z analizowanych przypadków jest konieczność poczynienia 
dodatkowych prac ziemnych, albo np. budowy zbiornika wodnego. Pogłębione 
analizy pozwoliły nam odrzucić lokalizację przy ul. Michałowskiego z uwagi na 
ograniczenia inwestycyjne wynikające z opinii Trójmiejskiego Parku 
Krajobrazowego.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Przepraszam, jakbyśmy mogli się zatrzymać przy tej lokalizacji, bo na 
Michałowskiego do `96 roku funkcjonował stok narciarski wraz z orczykiem. Był 
utrzymywany przez spółdzielnię, w której mieszkam. Natomiast pod koniec lat 90-
tych do planu miejscowego wpisano funkcję użytku, która de facto uniemożliwiła w 
ogóle korzystanie z tego czy jakieś urządzenia orczykowe, nawet jakby ktoś 
prywatnie chciał robić, spółdzielnia po prostu wyłączyła prąd i to w naturalny 
sposób się… Chciałem się dopytać, czy to tylko TPK zgłaszał uwagi co do tego, 
pewnie eksploracji lasu większej, bo tam ludzie zjeżdżają na nartach, to się 
zdarza, czy powoływał się TPK na zapisy w planie miejscowym?      
 
Pani Martyna Bukowska – Przedstawicielka Gdańskiej Agencji Rozwoju 
Gospodarczego Sp. z o.o.  
Nie tylko zapisy w planie miejscowym. To wynikało właśnie z bliskości parku.   
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Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Mimo, że ten teren proponowali też na strefę buforową, bo on jest też wpisany 
jako strefa buforowa.    
 
Pani Martyna Bukowska – Przedstawicielka Gdańskiej Agencji Rozwoju 
Gospodarczego Sp. z o.o.  
Istnieją ograniczenia. Nie ma możliwości budowania tam jakiejkolwiek 
infrastruktury, stąd odrzucenie tej lokalizacji. 
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
A układ miejsc parkingowych państwo analizowaliście?  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Przepraszam bardzo, niech pani przedstawi do końca, a potem będą pytania, bo to 
rozprasza panią. Proszę kontynuować.  
 
Pani Martyna Bukowska – Przedstawicielka Gdańskiej Agencji Rozwoju 
Gospodarczego Sp. z o.o.  
Kolejne dwie lokalizacje czyli Jar Wilanowska i Góra Szubieniczna zostały 
odrzucone z uwagi na zbyt dużą bliskość do zabudowy mieszkaniowej i ryzyko zbyt 
dużego hałasu. Zatem do dalszych analiz przyjęto lokalizację Narodowego Centrum 
Sportów Motorowych i Centrum Czasu Wolnego. W tabeli przedstawiliśmy wstępne 
parametry, które zostały opracowane w oparciu o proponowane trasy zjazdowe. 
Jest tutaj wskazane także średnie nachylenie stoku. W przypadku Narodowego 
Centrum Sportów Motorowych wynosi ono tylko 4º, natomiast proszę wziąć pod 
uwagę, że stok ten jest bardzo długi i to jest też średnie nachylenie. Ewentualnie 
skrócenie tego stoku wpłynie na zwiększenie nachylenia.  
Jeżeli chodzi o lokalizację to jest nasza rekomendacja. Następnie z uwagi na 
czynniki funkcjonalne zaproponowaliśmy umowne etapy powstawania tego 
kompleksu. W oparciu o doświadczenia istniejących ośrodków narciarskich 
zauważyliśmy, że nie funkcjonują one samodzielnie. Stanowią część większego 
kompleksu, a także zauważyliśmy, że zawsze jest dywersyfikacja usług ze względu 
na sezony. Są oddzielne usługi dla sezonu zimowego i dla letniego. W celu 
przygotowania wstępnego kosztu inwestycyjnego podzieliliśmy te etapy na 4, a 
koszt przygotowaliśmy dla etapu I, w którym wyłączyliśmy kolejkę grawitacyjną dla 
sezonu letniego, gdyż to jest osobna trochę infrastruktura.  
Szacunkowe koszty budowy zostały przygotowane w oparciu o konsultacje z 
podmiotami, które profesjonalnie zajmują się budową takich stoków, oraz o 
dostępne kosztorysy. Oszacowaliśmy, że inwestycja wynosić może od 25 mln zł do 
37 mln zł. Koszty te nie uwzględniają zakupu gruntu, budowy zbiornika wodnego, 
gdyby była taka potrzeba, uzbrojenie terenu, budowa drogi, koszty projektu i 
zarządzania. Oparliśmy się także o doświadczenia funkcjonujących stoków w 
Poznaniu i w Warszawie. One funkcjonują jako kompleksy sportowo – rekreacyjne. 
Jeżeli chodzi o kompleks w Poznaniu to wykazuje on rentowność, natomiast jeżeli 
chodzi o kompleks w Warszawie jest on corocznie przez miasto dotowany kwotą ok 
1 mln zł. Jednakże są obecnie realizowane inwestycje, są planowane inwestycje, 
które mają na celu dodatkowe zdywersyfikowanie usług i zmniejszenie tego 
dofinansowania. 
Chcielibyśmy też jeszcze podkreślić, że korzystnym byłoby rozważenie 
uczestnictwa w tego rodzaju inwestycji podmiotu prywatnego w różnych formach 
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prawnych, także w oparciu o partnerstwo publiczno – prywatne, ale wymaga to 
szczególnych analiz.  
Jeżeli chodzi o główne wnioski i podsumowania to stwierdziliśmy, że 
przedsięwzięcie budowy całorocznego stoku narciarskiego jest możliwe. Jest 
jednak obarczone szeregiem ryzyk. Najkorzystniejszym rozwiązaniem jest budowa 
odkrytego stoku narciarskiego w oparciu o sztuczną nawierzchnię. Tak jak 
wspomniałam wcześniej, w Gdańsku nie występują lokalizacje, które spełniłyby 
wszystkie wymagania i założone kryteria. Jednak poczynienie dodatkowych prac 
ziemnych mogłoby wpłynąć na umożliwienie tej inwestycji. Inwestycja taka 
powinna być dedykowana dla grup amatorskich i powinna być zrealizowana w 
ramach szerszego kompleksu sportowo – rekreacyjnego.  
Zatem rekomendujemy przeprowadzenie kolejnego etapu prac dla lokalizacji 
Narodowego Centrum Sportów Motorowych i dla Centrum Czasu wolnego. W 
kolejnym etapie prac należałoby przeprowadzić analizy szczegółowe dotyczące 
analiz popytu, przeprowadzić wstępne badanie rynku, potencjalnych inwestorów, 
opracować koncepcję zagospodarowania tej nieruchomości jako kompleksu, a także 
przygotować uszczegółowiony kosztorys inwestycji i oszacować koszty 
eksploatacyjne. Dziękuję.  
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Kiedy państwo moglibyście bardziej szczegółowo przedstawić temat?    
 

Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Na dzisiaj spółka zakończyła tą część zlecenia i to co było w ostatnim slajdzie 
wymaga też takiego komentarza, że tak naprawdę pytanie teraz o następny ruch, 
który chcemy w mieście rozważyć, który jeszcze nie generowałby kosztów dla 
miasta, bo jakbyśmy teraz powiedzieli, że oto teraz projektujemy to dzieło w 
całości to już patrząc na te wstępne koszty, które wychodzą w tym przedziale 37 
mln zł, plus te prace dodatkowe, które mogą się pojawić, można powiedzieć, że 
wartość tego przedsięwzięcia mogłaby sięgać lekko licząc 50 mln zł, to sama 
dokumentacja do tego przedsięwzięcia mogłaby się wahać między 3 a 5 mln zł,  
koszt dokumentacji takiej już szczegółowej. Żeby nie podejmować ruchu takiego 
ruchu pochopnie to zazwyczaj przy tego typu sytuacjach jest taka właśnie kwestia, 
że pojawia się wstępne opracowanie, kolejnym powinno być to studium wstępne 
wykonalności, możliwości, które pokaże więcej szczegółów zapotrzebowania. Kto 
wie, może później będzie materiałem dla potencjalnego inwestora do współpracy z 
miastem, bo takie operacje też są możliwe do przeanalizowania, stąd dzisiaj 
jesteśmy właśnie na takim etapie, kiedy mamy pierwsze rozpoznanie tematu 
pokazujące też konkretnie na co się nastawić, bo oczywiście gdyby mówić o tym co 
występuje w Europie to mamy rosyjskie dzieło za jakieś 132 mln zł. To jest kryty 
stok narciarski w Rosji i on jest też wyznacznikiem skrajnego rozwiązania 
oczywiście. Natomiast my chcielibyśmy tutaj za pomocą tego dzieła właśnie 
prowadzić dalszą dyskusję. Mamy już trochę materiału. Mamy przed następnym 
krokiem, jakim by było to studium możliwości i wykonalności. Jesteśmy gotowi do 
dalszej dyskusji jeżeli państwo by uznali, że np. taką dyskusję trzeba na następnej 
komisji poprowadzić to pani Prezydent razem z nami pewnie się pojawi, żeby 
prowadzić dalsze rozmowy.  
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Dobrze by było przyspieszyć tą dyskusję. Narodowe Centrum Sportów Motorowych, 
którego koncepcja jest opracowana od 2014 r. i przewidywała te rzeczy i to już jest 



6 

 

w planie zagospodarowania. Dla nas wszystkie terminy, o których państwo mówicie 
i które proponujecie są za długie. Nie ma na co liczyć, żeby w tym roku w ogóle coś 
zaczęło się robić, chyba, że pod koniec roku, jeżeli w ogóle będzie można zacząć. 
Rozumiem, że skłaniacie się państwo do tego miejsca, gdzie jest Narodowe 
Centrum Sportów Motorowych?      
 
Pani Martyna Bukowska – Przedstawicielka Gdańskiej Agencji Rozwoju 
Gospodarczego Sp. z o.o.  
To jest jedna z rekomendowanych lokalizacji.  
 
Pan Karol Kotz – przedstawiciel Gdańskiej Agencji Rozwoju Gospodarczego Sp. z o.o. 
Rekomendowane lokalizacje są dwie: Centrum Czasu Wolnego w Brętowie u zbiegu 
Słowackiego i Potokowej.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Przecież tam jest teren inwestycyjny.  
 
Pani Irena Grzywacz – Kierownik Zespołu Urbanistycznego Wrzeszcz w Biurze 
Rozwoju Gdańska 
Zgodnie z planem jest tam sport dopuszczony.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Deweloper to wykupił i tam będzie osiedle wybudowane.  
 
Pani Irena Grzywacz – Kierownik Zespołu Urbanistycznego Wrzeszcz w Biurze 
Rozwoju Gdańska 
Chyba o czym innym mówimy. Pokażę na mapie. 
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Mam do pani takie pytanie, czy każda analiza każdego miejsca była analizowana 
pod względem dostępności miejsc parkingowych, itd., czy np. jak przy 
Michałowskiego jak państwo dostali negatywną opinię TPK to tego już nie robiliście?  
 
Pani Martyna Bukowska – Przedstawicielka Gdańskiej Agencji Rozwoju 
Gospodarczego Sp. z o.o.  
Analizowaliśmy wszystkie lokalizacje pod względem dostępności miejsc i w tej 
dostępności parkingi.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Jak wygląda ta dostępność przy Michałowskiego, bo szczerze powiedziawszy ja 
jestem zwolennikiem tego, żeby nie wywarzać otwartych drzwi, w związku z tym, 
że tam pięknie to się komponowało, z tego oczywiście jakiegoś dużego stoku by się 
nie udało zrobić, jest nieco mniejszy niż ten na Łysej w Sopocie.  
 
Pani Martyna Bukowska – Przedstawicielka Gdańskiej Agencji Rozwoju 
Gospodarczego Sp. z o.o.  
130 metrów długości.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Natomiast on ma naturalne takie nachylenie i warunki, też piękny widok, bo ten 
stok byłby drugim stokiem w Polsce z widokiem na morze. Mało kto wie, że on ma 
taki sam widok jak na stoku w Sopocie, a dodatkowo jeszcze stadion pięknie widać. 
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Czy państwo też zanalizowali tą inwestycję pod kątem lokalizacji, czy te 25-37 mln 
zł to są tylko te lokalizacje Narodowe centrum Sportów i Centrum Czasu Wolnego 
Brętowo?  
 
Pani Martyna Bukowska – Przedstawicielka Gdańskiej Agencji Rozwoju 
Gospodarczego Sp. z o.o.  
Przedstawione koszty odnosiły się do budowy stoku, ale nie wskazywana była 
dokładnie lokalizacja która, dlatego jest taki rozstrzał. Natomiast jeżeli chodzi o 
analizę dotyczącą ul. Michałowskiego analizowaliśmy tam dostępność, liczbę 
najbliższych przystanków komunikacji publicznej PKM, SKM. Analizowaliśmy 
możliwość budowy parkingu, a także zwracaliśmy uwagę, czy jest tam odpowiednia 
przestrzeń, żeby wybudować np. zaplecze gastronomiczne czy wypożyczalnię.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Jeżeli chodzi o te analizy to co państwu wyszło z analiz jeżeli chodzi o ten teren na 
Michałowskiego?  
 
Pani Martyna Bukowska – Przedstawicielka Gdańskiej Agencji Rozwoju 
Gospodarczego Sp. z o.o.  
Jeżeli chodzi o ten teren oceniliśmy, że po pierwsze stok jest krótki 130 metrów. 
To jest naprawdę niewiele. Dookoła znajduje się zabudowa mieszkaniowa bardzo 
blisko. Nie ma tam możliwości budowy parkingu. Droga prowadząca do tego stoku 
to jest droga o niewielkiej przepustowości, kostka brukowa i jeżeli chodzi o PKM-kę 
to jednak odległość jest znacznie większa.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Przepraszam, że wchodzę w słowo. Czy brany był pod uwagę tylko teren stoku czy 
też teren obok sąsiadujących ogródków działkowych? To nie są te ogródki rodzinne 
tylko ten cały teren na tym zboczy. Czy państwo ten teren też analizowali pod 
kątem rozwojowym tego miejsca, czy sam stok?  
 
Pani Martyna Bukowska – Przedstawicielka Gdańskiej Agencji Rozwoju 
Gospodarczego Sp. z o.o.  
Analizowaliśmy sam stok. Nie uwzględnialiśmy tego terenu ogródków działkowych.  
 
Pan Karol Kotz – przedstawiciel Gdańskiej Agencji Rozwoju Gospodarczego Sp. z o.o. 

Rozpatrywaliśmy tą lokalizację pod kątem właśnie tak jak pan wspomniał 
ewentualnego zagarnięcia kawałka TPK, na co nie będzie zgody i opieraliśmy się w 
głównej mierze na naszych założeniach, które dotyczyły jednak infrastruktury, co 
sam pan wspomniał, że to jest niemożliwe, już jakby pod tym kątem patrząc. Ta 
lokalizacja została odrzucona, ponieważ nie spełniała tych podstawowych 
parametrów.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Na ile państwo szacowali ilość osób, bo tam były dane, że mniej więcej 16% ludzi 
korzysta z nart w Polsce. Jak państwo szacowali ile osób w Gdańsku by mogło z 
takiego stoku korzystać? 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Mariusz proszę zadawaj konkretne pytania. 
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Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Będę zadawał pytania, panie przewodniczący pan pozwoli, jakie uznaję za 
stosowne. Jeżeli pan nie chce, żebym zadawał pytania to ja mogę ich nie zadawać. 
Mogę w ogóle nie zainteresować się tematem. Rozmawiamy o inwestycji rzędu 50 
mln zł i naprawdę oczekiwałbym staranności.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Dzisiaj zapoznajemy się z informacją. Proszę mi nie przerywać.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Mogę zadać pytania?  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Proszę o sprecyzowanie pytań i niech te pytania będą krótsze, bo mamy jeszcze 7 
pkt. Proszę bardzo.  
 
Pani Martyna Bukowska – Przedstawicielka Gdańskiej Agencji Rozwoju 
Gospodarczego Sp. z o.o.  
Analizy popytowe przeprowadziliśmy w oparciu o analizy dostępne przez GUS. To 
się nazywa w opracowaniu uczestnictwo w sporcie i rekreacji ruchowej w 2016 
roku. Takie dane nie wskazywały bezpośrednio ile osób w Gdańsku czy w 
województwie pomorskim byłoby tym zainteresowane. Dane te były bardziej 
ogólne. Szczegółowych danych na rynku obecnie nie ma, stąd nasza rekomendacja, 
aby przeprowadzić uszczegółowione analizy popytowe, gdyż wymagałoby to dużych 
nakładów, aby odpowiedzieć na takie pytanie.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Jak państwo do tych analiz wykorzystywali istniejącą infrastrukturę dla narciarzy, 
np. taki popularny stok, który jest w Alchemii.  
 
Pani Martyna Bukowska – Przedstawicielka Gdańskiej Agencji Rozwoju 
Gospodarczego Sp. z o.o.  
Skimondo. To jest ruchoma taśma, na której znajduje się mata i można po niej 
zjeżdżać. Uzgodniliśmy, że jest to infrastruktura, która najczęściej jest stosowana 
przez podmioty prywatne i nie zaliczaliśmy jej do analiz, gdyż jakby to nie było 
przedmiotem ani zamierzeniem tych prac. Natomiast przenalizowaliśmy i 
uwzględniliśmy. To może być w każdej hali, w każdym miejscu, w każdej 
lokalizacji.    
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Rozumiem, że to na razie było zlecenie wewnętrzne robione jeszcze przez Invest 
GDA. Do pana dyrektora Dawidowskiego pytanie odnośnie kosztów tej 
dokumentacji. Dlaczego taki duży koszt przygotowania samej dokumentacji?     
 
Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
To jest wskaźnikowo między 7 a 10%. Tyle kosztuje dokumentacja. Dzisiaj rynek, 
proszę pamiętać, że poszedł w górę i przysyła oferty wyższe niż szacowane, 
kosztorysowe. Jeżeli mógłbym od razu powiedzieć o lodowisku. Lodowisko to, o 
którym ja myślę to jest zamówienie, które również zleciliśmy w procedurze tym 
razem do InvestGDA, które będzie miało ten sam charakter, który jest w toku 
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opracowywania i odbiór jest pod koniec marca, więc będziemy, podejrzewam, w 
kwietniu gotowi do przedstawienia państwu na komisji podobnego opracowania, ale 
to lodowisko, to co zleciliśmy w swoim zakresie, to jest lodowisko kryte, które jest 
analizowane właśnie w podobnych zakresach, z tą różnicą, że jak w przypadku 
stoku wychodzi nam przestrzeń otwarta, to w wypadku lodowiska analizujemy 
przestrzenie zamknięte, żeby było obiektem całorocznym. To jest temat, gdzie 
jesteśmy w trakcie, więc chcielibyśmy, a wręcz nawet prawie na początku 
chcielibyśmy też po tym opracowaniu móc państwu zaprezentować wyniki, ale 
będzie to dzieło o charakterze bardzo podobnym do tego dotyczącego stoku 
narciarskiego. Jesteśmy po prostu na bardzo wstępnym etapie jeśli traktować to 
przedsięwzięcie i lodowisko jako inwestycje. Dzisiaj jeszcze naprawdę bardzo 
trudno określać jakikolwiek harmonogram zadania. Badamy go na bardzo wstępnym 
etapie.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Dziękuję. Informacyjnie państwu podam, że mierzyliśmy krokami to uzyskanie 
zjazdu w Narodowym Centrum Sportów Motorowych jest między 200 a 250 do 300 
metrów, takie są możliwości. To traktujemy jako pierwsze spotkanie nasze.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Pytanie kiedy będzie dokumentacja, żebyśmy mogli to też dopasować do planu prac 
komisji czy spotkać się z państwem ponownie odnośnie lodowiska, bo to też temat 
duży, inwestycyjny. Może będzie też podobna lokalizacja wskazana. 
 
Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Bardzo bym chciał podkreślić, że w tej nomenklaturze tej naszej inwestycyjnej w 
żadnym z tych obu przypadków czyli stoku i lodowiska nie planujemy w najbliższym 
czasie dokumentacji projektowej, bo ja tak rozumiem dokumentację jako projekt 
budowlany realizacji inwestycji. Na to jest jeszcze za wcześnie. Poznajemy 
szczegóły. W przypadku stoku jesteśmy krok bliżej, bo już mamy to opracowanie i 
będzie chcieli myśleć nad następnym, również jeszcze studyjnym. W przypadku 
lodowiska będziemy mieli na końcu marca, czyli w kwietniu możemy 
zaprezentować i pewnie też dalej myśleć nad następnymi krokami, ale gdybyśmy 
dzisiaj już chcieli państwu operować jakimś harmonogramem takim, kiedy 
powstaje dokumentacja to tej wiedzy jeszcze dzisiaj nie ma, bo to jest za wczesne 
stadium, żeby powiedzieć, że już mamy rozpisany plan. Nie ma w WPF-ie środków 
na realizację w żadnych latach. To jest element badania takiego bardzo wstępnego 
jeśli chodzi o inwestycję. Bardzo ważny, ale wstępny.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Jeżeli państwo mogliby powiedzieć, może nie w takiej formie szczegółowej, bo ta 
kwestia była omawiana w GARG-u… Przepraszam, od kiedy państwo pracujecie w 
GARG-u? 
 
Pan Karol Kotz – przedstawiciel Gdańskiej Agencji Rozwoju Gospodarczego Sp. z o.o. 

Jeżeli chodzi panu przewodniczącemu o opracowanie Tilke w 2014 roku, to małą 
wiedzę, ale jednak troszeczkę wiedzy posiadamy. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
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Chciałbym tutaj zgłosić i coś wiedzieć, bo nie chodzi mi o całe Centrum Sportów, 
bo ciągnie się kwestia głośności, a już jest od dwóch lat elektryczna Formuła 1. 
Jest często w telewizji pokazywana, cichutka. Waham się między centrum 
szkolenia kierowców, żeby było ogólnodostępne, gdzie uczy się wychodzić z dużych 
poślizgów, a między torem kartingowym dla młodzieży, którego nie ma tutaj. 
Bardziej był się skłaniał do toru kartingowego.  
 
Pan Karol Kotz – przedstawiciel Gdańskiej Agencji Rozwoju Gospodarczego Sp. z o.o. 

Oczywiście możemy się ustosunkować do pytań komisji. Żeby państwo uzyskali 
szczegółową odpowiedź i rzetelną to prosilibyśmy, aby skierować to pytanie na 
piśmie, bo nie jesteśmy przygotowani, żeby w szczegółach opowiadać o koncepcji, 
ale oczywiście chętnie odpowiemy.  
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Skierujemy wniosek do Prezydenta.  
 

USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK 
 

Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska zwraca się z prośbą do Pana Prezydenta o 
przedstawienie Komisji możliwości budowy toru kartingowego w Gdańsku na 
terenie Narodowego Centrum Sportów Motorowych.  
 

Wniosek został podjęty w wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie 6 
głosami za. 
 

Wniosek 40-1/24-1/2018 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

PUNKT  - 2 
 

Otwarte lodowisko publiczne w okresie zimowym na wolnym powietrzu w 
centrum miasta. 
 

Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Chciałem się zapytać, czy jest taka możliwość, aby było lodowisko. Teraz w Słupsku 
otwarto lodowisko, które działa na wolnym powietrzu na rynku przed Ratuszem. 
Chciałem zapytać czy jest możliwość na kolejną zimę, zależy od temperatury 
chyba, aby również taki ogólno otwarte lodowisko w okresie świąteczno – 
noworocznym otworzyć. To jest zawsze też takie klimatyczne. W niektórych 
krajach zawsze obok choinki stoi tego typu instalacja, inwestycja. Wiem, że w 
Słupsku to całkiem dobrze się ogarnęło. Wiem, że mamy swoje lodowisko, duże, ale 
chodziło mi bardziej o takie rodzinne, klimatyczne, niekoniecznie zamknięte, tylko 
typowo otwarte i chciałem się dowiedzieć czy można to zrobić.  
 

Pan Janusz Podraska – Zastępca Dyrektora Gdańskiego Ośrodka Sportu         
W zeszłym roku to było robione na Targu Węglowym. Myśmy dofinansowywali to 
lodowisko. Kosztów już nie pamiętam, ale chyba 60 tys. zł. W tym roku wybrano 
inną formę tor zjazdowy. Także to była kwestia wyboru, bo dwóch rzeczy, funkcji 
w takiej lokalizacji się nie zmieści. To jest kwestia wyboru .   
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Takie lodowiska są klimatyczne, ale z tego co wiem w Sopocie w tym roku działa 
dopiero kilka dni ze względu na temperaturę. 
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Pan Janusz Podraska – Zastępca Dyrektora Gdańskiego Ośrodka Sportu         
Koszt jest niesamowity, a przy tych temperaturach, które dzisiaj występują … trzy 
dni będzie lodowisko, a zanim ludzie się przyzwyczają będzie puste.  
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
Jako ciekawostkę mogę dodać, że to lodowisko, które jest na Placu Zebrań 
Ludowych to było wpierw pomyślane jako takie otwarte lodowisko. Szukaliśmy na 
Długim Targu, szukaliśmy na Placu Zebrań Ludowych. Wtedy eksperci nam 
powiedzieli, że te płyty nie nadają się do stworzenia tam lodowiska. W związku z 
tym wymyśliliśmy na Placu Zebrań Ludowych i pierwszy rok to było małe lodowisko 
otwarte dla wszystkich, ale okazało się, że ono jest za ciasne. Ludzie się bili przed 
wejściem na to lodowisko. Udało mi się Prezydenta przekonać, zresztą sam z córką 
pojeździł na łyżwach, że warto zainwestować w większe lodowisko. Wtedy to 
Kultura robiła i zarządzała tym placem, w związku z tym lodowisko jest pod egidą 
pana Ducha. Dzięki temu pomysłowi na lodowisko ten Plac Zebrań Ludowych został 
utwardzony i można było robić koncerty w warunkach cywilizowanych, także 
skorzystało na tym i lodowisko i później koszykówka, bo w trakcie rozmrażania tafli 
to robiliśmy tam największy w Polsce street ball, a także później koncerty.   
 
Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Czyli sprawa jest z temperaturą. 
 
Pan Janusz Podraska – Zastępca Dyrektora Gdańskiego Ośrodka Sportu         
Tak, warunki pogodowe, atmosferyczne jakie występują. 
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
Kiedyś wylewano taflę przy każdej szkole. Nie było żadnego problemu z 
lodowiskiem. Była fantastyczna zabawa.  
 
Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Nie wiem jak w tym Słupsku to zrobili.   
 
Pan Janusz Podraska – Zastępca Dyrektora Gdańskiego Ośrodka Sportu         
Może mają maty do zamrażania, instalacje.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Są takie lodowiska ze sztuczną nawierzchnią, ale trzeba mieć łyżwy specjalne. A 
‘propos tego lodowiska. Z tego co pamiętam to też to lodowisko się bilansuje, 
mimo tego, że jest trzy razy tańsze niż wynajem tafli na Stoczniowcu. Jednak 
pokazuje to, z całą sympatią moją do powstawania tych torów narciarskich, równie 
dobrze ja jestem pasjonatem odbudowy stoczni narciarskiej w Dolinie Radości, 
która przed wojną istniała i były takie skoki i się odbywały, były tory bobslejowe 
itd. Ja bym wszystko odtworzył, ale jakie teraz są koszty tego, ale jednak 
lodowiska, a szczególnie chłonność tego lodowiska na Placu Zebrań Ludowych to 
pokazuje to, że te obiekty i jest nam potrzebny ten obiekt całoroczny, co ilość 
trenujących sekcji hokeistów, łyżwiarstwa figurowego, tych wszystkich innych 
dyscyplin jest bardzo dużo. Powiem szczerze, byłem wnioskodawcą też 
interpelacji, u nas w Oliwie, w Sopocie, między Oliwą a Sopotem warunki do zjazdu 
na nartach biegowych itd. jak jest śnieg są jedne z lepszych w Polsce. Tam są takie 
trasy, które są też trasami rowerowymi, że nieraz na nich nachylenia są dużo 
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wyższe niż na niejednym stoku i można korzystać. Tylko jest jeden problem. Nie 
ma śniegu. Tam rowerzyści cały czas jeżdżą.  
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
A ‘propos lodowiska to całkowicie się zgadzam. Dzisiaj największe zapotrzebowanie 
jest na lodowisko.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Przykłady Poznania pokazują, że taki obiekt jest rentowny. Przy dwu funkcyjności 
obiektu on jest w stanie się zbilansować.  
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
Biznes prywatny się do tego przymierza i zastanawia co zrobić, co według obliczeń 
można utrzymać, zwłaszcza, że zapotrzebowanie jest duże nawet szkół 
przedpołudniowo, bo zawsze był kłopot przed południem co zrobić. Ale dzisiaj 
mamy synchroniczne np. łyżwiarstwo, gdzie jeździ po ileś dziewczynek, czy par to 
tu brakuje miejsc, brakuje godzin. Nie ma gdzie wepchnąć.  
 
Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Chciałbym od razu powiedzieć, że jeżeli chodzi o ten problem lodowiska w Gdańsku 
to tą „zapchaną rurę będzie można wspólnie przepchać”, bo zgłosiłem do planu 
pracy taki temat Hala Olivia możliwości prawne odebrania hali sportowej Markowi 
Kosteckiemu, więc być może popracujemy nad tym, żeby w jakiś sposób udrożnić 
ten lód. Moja konkluzja jest taka, że nie ma opcji, bo żyjemy w takim klimacie, a 
raczej tylko idzie w stronę ocieplenia.   
 

PUNKT  - 3 
 

Najważniejsze imprezy sportowe w Gdańsku w 2018 roku. 
 

Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
Jest dosyć ciekawy program. Rok obecny to rok wielkich dwóch imprez, czyli 
Mistrzostw Świata w piłce nożnej i zimowych Igrzysk Olimpijskich. Z Igrzysk 
Olimpijskich nie przewidujemy żadnych projektów wspólnego oglądania, natomiast 
nieoczekiwanie od wczoraj mamy reprezentanta Gdańska na Igrzyska Olimpijskie i 
nie jest to zawodnik klubu Stoczniowiec, tak jak tutaj pan prezes Kostecki 
zapowiadał, że będą łyżwiarze na długim torze, łyżwiarze short tracku, łyżwiarze 
figurowi, a jest to bobsleista, który tak naprawdę to jest chłopak z Krakowa, który 
przeniósł się na studia do Gdańska i jest członkiem AZS AWFiS, a więc mamy po 
wielu latach reprezentanta Gdańska na Igrzyskach Olimpijskich, a przed laty to była 
para taneczna ze 20 lat temu, jak występowali.  
Natomiast jeżeli chodzi o Mistrzostwa w Piłce Nożnej to Fun Zone przygotowuje i 
będzie operatorem Gdańska Organizacja Turystyczna, która myślę, że na pewno 
przedstawi państwu na którymś z kolejnych spotkań całą ofertę, bo to jest ciekawa 
oferta skierowana do kibiców tych drużyn, które będą grały w Kaliningradzie, bo 
niekoniecznie wszyscy się dostaną, albo odwrotnie, będą na swoim meczu, a będą 
czekali na następny mecz to mogą ten czas spędzać w Gdańsku i ilość atrakcji i 
możliwość spędzenia czasu atrakcyjnie jest dużo większa niż w Kaliningradzie.   
 

Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Kto gra?   
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Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
Hiszpania, Belgia, Anglia, Nigeria, Chorwacja, Senegal.  
 
Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Ciekawie, zwłaszcza Hiszpania ma tutaj doświadczenia, a Anglików trzeba będzie 
pilnować.  
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
GOT przygotowuje ofertę hotelową, pakietowo. Natomiast z imprez, które 
organizujemy z tych najciekawszych, albo o najlepszym nośniku promocyjnym i o 
największej ilości kibiców, tego się spodziewamy, to po raz pierwszy Liga Narodów 
rusza, czyli mecze piłki nożnej. Dzisiaj odbyło się losowanie. Polska wylosowała 
przeciwników Włochy i Portugalię, a więc któryś z tych meczy albo z Włochami, 
albo z Portugalią będziemy mieli w Gdańsku. Przynajmniej tak zapewniał prezes 
Boniek Prezydenta Gdańska na takim spotkaniu, gdzie stwierdził, że jeden mecz 
będzie we Wrocławiu, a drugi będzie w Gdańsku. To jest jedno wydarzenie, a 
drugie wydarzenie to właściwie będą trzy wydarzenia, a mianowicie będą to trzy 
mecze eliminacyjne polskich koszykarzy w eliminacjach Mistrzostw Świata. Będą to 
bardzo atrakcyjni partnerzy, przeciwnicy. Jako pierwszym będzie Litwa. Tam jest 
religia koszykarska, ambitne, duże potęgi i za Litwą jeżdżą kibice, więc 
spodziewamy się kompletu w Ergo Arenie. Kolejnych dwóch przeciwników to 
dopiero poznamy w drugiej turze, że kontraktujemy praktycznie trzy mecze w tym 
roku, a czwarty decydujący na początku przyszłego roku i będziemy jeszcze o tym 
dyskutowali.  
Imprezy rangi Mistrzostw Europy to przede wszystkim motocyklowe. Tutaj mamy 
Mistrzostwa Europy w motocrossie na torze w Borkowie, a także Mistrzostwa Europy 
w super crossie w Ergo Arenie.  
Jeśli już mowa o imprezach motorowych to kontynuujemy współpracę z ekstraligą 
żużlową i będziemy mieli te małe Mistrzostwa Świata, gdzie przyjeżdżają na turniej 
wszyscy najlepsi żużlowcy świata, a sezon w ogóle rozpoczniemy turniejem o 
Puchar Prezydenta, który rok rocznie ten sezon rozpoczyna w marcu turniejem 
żużlowym dedykowanym za każdym razem komu innemu. Rok temu był dedykowany 
Magnusowi Zetterströmowi, a w tym roku chcemy zrobić benefis najlepszemu 
naszemu żużlowcowi czyli Zenonowi Plechowi i myślę, że to będzie bardzo fajne 
święto zarówno wspomnieniowe, jak i też przyjadą drużyny, w których kiedyś 
występował Zenon Plech.  
Co z nowości? Chciałbym przede wszystkim zwrócić uwagę na Water Show. Chcemy 
ożywić Motławę i ściągamy taką imprezę, będą to skoki z dużych wysokości. 
Przyjeżdża tu czołówka światowa. Na dzisiaj mamy zgodę Dyrektora Narodowego 
Muzeum Morskiego, żeby skakać z Żurawia. Jestem przekonany, że te zdjęcia 
skoków z Żurawia pójdą w cały świat, bo to jest tak piękne miejsce, oni szukają 
czegoś takiego. Tam trzeba pogłębiarką trochę pogłębić. Oprócz tego będzie cały 
festiwal na tej wodzie. To będzie 9 czerwca. W każdym razie będzie badane 
napięcie wody, bo będą płetwonurkowie, którzy będą to napięcie wody badali. Taki 
wielorodzinny show. Bardzo się cieszę, bo ja cały czas marzę o tym, żeby tą 
Motławę ożywić.  
 
Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Ta impreza jest federacyjna? Czy to Red Bull? 
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Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
Red Bull tam nieraz wchodzi w same skoki, ale Red Bulla nie interesują te 
pozostałości, a my bierzemy cały ten pakiet.  
Z nowych rzeczy. Będziemy mieli trzy mocne imprezy kolarskie, dwie imprezy 
kolarstwa górskiego i jedna szosówka, czyli wracamy do tej współpracy na szosie z 
Czesławem Langiem i to też cieszy się dużą popularnością.  
W związku z tym, że mamy rok niepodległości to jesteśmy po wstępnych 
rozmowach z organizatorami takiego biegu dla wytrwałych i bardzo trudnego, ale 
chcemy to zrobić na terenach stoczni, na terenach postoczniowych, wokół 
dźwigów. To wszystko będzie na biało – czerwono. Ponoć ze 2000 uczestników 
możemy się spodziewać na tej imprezie. Taka impreza dająca z jednej strony 
historię naszą, bo to stocznia, a z drugiej strony barwy biało – czerwone, żeby tą 
niepodległość pokazać.  
Tradycyjnie mamy oczywiście Triathlon Gdański, Maraton, Półmaraton. One cieszą 
się już odpowiednim uznaniem i frekwencją i także Bieg Westerplatte.  
Właściwie to są te najistotniejsze imprezy.  
Kończymy praktycznie rzecz biorąc konkurs grantowy. Tam pewnie wyskoczą też 
mniejsze imprezy, które będziemy wspierali. Będziemy mieli półfinał Mistrzostw 
Świata na żużlu na 250-tkach.  
Aplikujemy o finał Pucharu Europy, ale to 2020 rok i tak naprawdę według opinii 
Zbigniewa Bońka mamy 90% szans. Rywalizujemy tylko z Porto, ale prawdopodobnie 
Ligę Mistrzów dostanie Lizbona i w związku z tym Porto zrezygnuje z rywalizacji i 
Gdańsk wówczas by miał finał Pucharu Europy.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Dziękuję bardzo. Przechodzimy do kolejnego punktu.    
 

PUNKT  - 4 
 

 

Plan działalności Gdańskiego Ośrodka Sportu na rok 2018. 
 
Pan Janusz Podraska – Zastępca Dyrektora Gdańskiego Ośrodka Sportu         
Zacznę od inwestycji, które są w trakcie realizacji, a niektóre już wykonane. 
Mówię o pływalniach Stogi, Orunia. Stogi zostały przejęte 2 dni temu i otwarcie jest 
w piątek o godzinie 9:00 na Stryjewskiego, także serdecznie państwa zapraszam, 
jeżeli zaproszenia jeszcze nie dotarły. Planowane jest oddanie pływalni na Oruni, II 
kwartał. Myślę, że to będzie maj. Zobaczymy jak to pójdzie przy odbiorach, ale 
planowane jest na maj tego roku.  
Inwestycje związane z toaletami nadmorskimi to 7 całorocznych toalet 
nadmorskich. Podzielone są na dwa etapy. Pierwszy etap to są 4 toalety, które 
mają powstać do tegorocznego sezonu letniego i drugi etap 3 następne toalety w 
pasie nadmorskim, które mają powstać do końca przyszłego roku. W pierwszym 
etapie został wykonawca wyłoniony. Koszt w granicach 3 mln 700 tys. zł, powyżej 
szacunków kosztorysów inwestorskich, ale ofertę zaakceptowano, przetarg został 
rozstrzygnięty, także myślę, że te 4 toalety w pierwszym etapie do sezonu będą 
otwarte. Następny, drugi etap to te 3 toalety, które powstaną do końca roku.  
Inwestycje i remonty, które planuje GOS to jest modernizacja systemu dostępu na 
stadionie przy ul. Traugutta. W związku z tym, że system był wykonywany 7 lat 
temu, został już zdezaktualizowany. Urządzenia, które zostały zamontowane, w 
wyniku raz, że starości technologicznej, a dwa, że zostały uszkodzone w wyniku 
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przeładowań atmosferycznych, które wystąpiły 2 lata temu, w związku z tym, że 
stadion musi być w gotowości chcemy przywrócić ten system dostępu oraz duża, 
ważna inwestycja, która też od szeregu lat nie wchodziła do planu ze względu na 
środki finansowe, jednak w tym roku żeśmy z naszego budżetu wygospodarowali 
środki finansowe i będzie remont tunelu, które będzie łączył boisko główne na 
Traugutta z boiskiem treningowym, ten tunel, przejście między dwoma boiskami, 
on jest w stanie katastrofalnym mimo, że został wyłączony z eksploatacji i w tym 
roku chcemy ten tunel przywrócić do sprawności technicznej. 
Następna inwestycja czyli remont, modernizacja oświetlenia toru nad stadionem 
żużlowym w związku z tym, że musimy spełnić wymogi licencyjne odnośnie luxów 
odpowiednich na stadionie robimy remont całej instalacji oświetleniowej i chcemy 
to wykonać do marca tego roku, bo w tym okresie będzie weryfikacja toru robiona 
przez Polski Związek Żużlowy.  
Brzeźno, remont mola. Jak co roku remont polegający na tym, że występują 
uszkodzenia w wyniku warunków atmosferycznych, sztormów i oczywiście musimy 
sukcesywnie wymieniać te elementy, które zostały uszkodzone, a druga rzecz stan 
techniczny barierek jest już w stanie takim, że zagrażają bezpieczeństwu i 
sukcesywnie będziemy je wymieniać. W tym roku planujemy przynajmniej 100 
metrów wymienić tych barierek, tak, żeby w przeciągu dwóch, góra trzech lat 
wymienić wszystkie barierki na całej długości mola.  
Ważna też inwestycja w Jelitkowie planowana jest budowa zaplecza 
kontenerowego dla potrzeb ratowników i morsów. Chcemy tą inwestycję wykonać 
do sezonu letniego. Koszt w granicach 300 tys. zł. Jest już projekt, jest pozwolenie 
na budowę, także ta inwestycja będzie na pewno zrealizowana.  
Kraina zabawy – montaż nowych urządzeń zabawowych, które zostały już 
zdekapitalizowane bądź uszkodzone i będziemy je wymieniać. 
Doprowadzenie sieci światłowodowej do obiektów na pływalni Stogi, przystań 
jachtowa Tamka, gdzie nie ma Internetu, a jest niezbędny. 
Następny plan jest związany z dzierżawą. Planujemy oddać na 10 lat w drodze 
przetargu stadion letni, który funkcjonował do tej pory przez 3 lata. Był tam 
operator. Umowa się skończyła i ogłaszamy nowe postępowanie na okres 10-letni, 
żeby ten stadion dalej funkcjonował i się rozwijał. 
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Kto był wcześniej operatorem?      
 
Pan Janusz Podraska – Zastępca Dyrektora Gdańskiego Ośrodka Sportu         
Artur Siódmiak. Przy wyborze oferenta, oferent musi spełniać pewne wymogi 
odnośnie klasy imprez, które tam będą realizowane jeżeli chodzi o koszykówkę, 
siatkówkę, a przede wszystkim siatkówkę. Teraz ogłaszamy przetarg. Są warunki i 
będzie ta dzierżawa na 10 lat, żeby potencjalny dzierżawca mógł sobie zaplanować 
długofalowo te rozrywki, bo oczywiście te rozrywki się planuje z wyprzedzeniem 
paroletnim.  
Plac zabaw, który planujemy dla dzieci przy ul. Piastowskiej. Też na terenach 
plażowych i tak jak już powiedziałem budynek służb ratowniczych, najbliższa 
inwestycja w naszym działaniu, żeby to do sezonu letniego zakończyć. Mamy 
pozwolenie na budowę, także tu nie ma problemu. Ogłaszamy przetarg za 2 
tygodnie i się okaże.  
Ważne następne zadanie to są kąpieliska morskie. Osiem kąpielisk planowanych 
jest Jelitkowo, Jelitkowo Kliper, Molo Brzeźno, Dom Zdrojowy Brzeźno, Stogi, 
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Sobieszewo, Orle i Świbno i chcemy też wziąć udział w programie Błękitna Flaga. 
Mam nadzieję, że nie będzie problemów z uzyskaniem tych flag.  
Najważniejsze imprezy, tak jak już dyrektor zaznaczył to będzie Gdański Maraton. 
Szacowana frekwencja na 4 tys. osób. Już jest na dziś ponad 2 tys. osób zapisanych 
i opłacone. Także myślę, że frekwencja będzie rekordowa w tym roku. 
Następna impreza to Triathlon Gdańsk. Szacowana frekwencja 1000 osób, także to 
sukcesywnie co roku wzrasta ta frekwencja.  
Bieg Westerplatte szacowana frekwencja na 4 tys. osób, także też ciesząca się 
powodzeniem i w tym momencie, zwłaszcza, że teraz jest 100-lecie Niepodległości 
i też będzie dedykowane akurat pod tą uroczystość.  
Gdańsk Biega. 10 edycja w tym roku, impreza, która też cieszy się dobrą 
frekwencją. Planujemy, że skorzysta z tej imprezy ok. 5 tys. osób.  
Impreza Cross Country to jest w formie imprez kolarskich trzy wyścigi. Ma na celu 
popularyzację kolarstwa, aktywizację mieszkańców Gdańska w tej dyscyplinie 
sportu.  
Bieg do Źródeł. W tym roku przejmujemy całość imprezy. Ona była w zeszłym roku 
organizowana przez GIWK. Myśmy byli współorganizatorem tej imprezy. W tym roku 
przejmujemy całość na siebie. Szacowana liczba uczestników będzie na poziomie 
1000 osób. 
Cross Decathlon Gdańsk. Kontynuacja imprezy o charakterze ekstremalnym. To jest 
impreza, która ma dyscypliny rower i bieg, także to jest taka ekstremalna impreza 
dla osób, które akurat w tych dyscyplinach czują potrzebę sprawdzenia się. 
Impreza na 200 osób.  
Imprezy żeglarskie to otwarcie sezonu żeglarskiego, który jest planowany na 19 
maja. Regaty o Puchar Mariny Gdańsk, cykliczna, coroczna impreza. Imprezy 
cykliczne Aktywuj się. Ta oferta liczy już ponad 20 ofert, które są dla mieszkańców 
i to są imprezy organizowane w dzielnicach miasta Gdańska. To jest zumba, 
treningi aktywizujące, dla dojrzałych kobiet, cross fit w Stoczni Gdańskiej, 
gimnastyka dla seniora, zumba gold, treningi biegowe, frisbee, aktywuj się w 
ratownictwie wodnym, hokej podwodny, nordic walking, joga na zdrowie, speed 
badminton, także tych imprez z tego cyklu jest coraz więcej i to są imprezy, które 
są dla mieszkańców bezpłatne. Koszt, który GOS ponosi to jest wynagrodzenie dla 
trenerów prowadzących zajęcia, także to nie jest duży koszt, a zadowolenie i 
aktywizacja mieszkańców Gdańska jest bardzo duża, cieszy się powodzeniem, 
także ta kontynuacja jest prowadzona tego całego programu Aktywuj się w 
Gdańsku.  
Mamy też Generała Zaruskiego, także też jest planowany szereg imprez związanych 
z tą jednostką. To jest 6 jednodniowych rejsów w ramach programu edukacji 
morskiej, trzydniowe rejsy promocyjne Poznaj Generała, 10-cio dniowe rejsy dla 
szkół i organizacji pozarządowych, 9-cio dniowy rejs w ramach projektu Baltic Pass, 
10-cio dniowy rejs do Rostoku w ramach unijnego projektu Baltic Pass, 18-to 
dniowy rejs w ramach Szkoły pod Żaglami, 8 rejsów pełnomorskich około 7 
dniowych oraz rejs otwarty dla uczestników, którzy zgłoszą takie zapotrzebowanie.  
Dziękuję. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Dziękuję bardzo. Czy koledzy, koleżanka macie jakieś pytania? Nie słyszę. 
Przechodzimy do kolejnego pkt.                   
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PUNKT  - 5 
 

Przyjęcie sprawozdania z pracy Komisji za 2017 rok. 

 

SPRAWOZDANIE  

z działalności Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska za 
2017 r. 

 

Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska została powołana Uchwałą Nr 
II/3/14 Rady Miasta Gdańska z dnia 04 grudnia 2014 r., gdzie w § 2 
został określony zakres działania Komisji: 

1. Polityka w zakresie upowszechniania kultury fizycznej jako formy 
spędzania czasu wolnego. 

2. Tworzenie warunków dla rozwoju sportu w mieście. 

3. Opiniowanie wniosków o dofinansowanie zadań realizowanych przez 
organizacje pozarządowe w zakresie sportu oraz stowarzyszenia 
kultury fizycznej. 

4. Promocja sportu. 

5. Wnioskowanie, rozpatrywanie i opiniowanie zamierzeń z zakresu 
inwestycji i remontów związanych ze sportem. 
 

Ukonstytuowała się 04 grudnia 2014 r., gdzie Uchwałą Nr II/4/14 
Rady Miasta Gdańska z dnia 04 grudnia 2014 r. powołano skład 
osobowy Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska. 

Funkcję przewodniczącego Komisji powierzono radnemu 
Mirosławowi Zdanowiczowi, a funkcję wiceprzewodniczącej 
Komisji powierzono radnej Beacie Jankowiak. 

Uchwałą Nr XXXV/940/17 Rady Miasta Gdańska z dnia 23 lutego 
2017 roku w sprawie zmian w składach osobowych stałych Komisji 
Rady Miasta Gdańska do składu osobowego Komisji Sportu 
powołano Lecha Kaźmierczyka. 

W 2017 roku Komisja Sportu obradowała w składzie: 

1. Mirosław Zdanowicz 

2. Beata Jankowiak 

3. Łukasz Hamadyk 

4. Jaromir Falandysz 

5. Mariusz Andrzejczak 

6. Lech Kaźmierczyk – członek Komisji od 23.02.2017 r. 
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KOMISJA W OKRESIE SPRAWOZDAWCZYM: 

 

• odbyła 13 posiedzeń, w tym: 

- posiedzenie wspólne z Komisją Edukacji dotyczące analizy kondycji 
środowiska edukacji szermierczej w Gdańsku oraz stopnia i modelu 
wykorzystania gdańskiej infrastruktury sportowej dedykowanej 
szermierce, 

- posiedzenie wspólne z Komisjami: Strategii i Budżetu, Edukacji, 
Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia, Samorządu i Ładu 
Publicznego dotyczące programów operacyjnych w ramach 
Strategii Gdańsk 2030+: Edukacja, Zdrowie publiczne i sport, 
Integracja społeczna i aktywność obywatelska. 

TEMATY POSIEDZEŃ: 
 

- opiniowanie uchwał Rady Miasta Gdańska w zakresie działania Komisji w tym 
opiniowanie zmian w budżecie Miasta Gdańska na rok 2017, opiniowanie zmian 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miasta Gdańska, 
- Plan działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku na rok 
2017, 
- Ocena planów rozbudowy ścieżek rowerowych oraz kładek rowerowych 
łączących dzielnice południowe z dolnym tarasem, 
- Podsumowanie konkursu grantowego, 
- Wykorzystanie grantów na działalność sportową, 
- Podsumowanie systemu sportu młodzieżowego, 
- Ocena możliwości rozwoju sportów i działań rekreacyjnych skierowanych 
do gdańskich seniorów. Wsparcie miasta dla tego typu działań, 
- Przygotowanie propozycji wsparcia dla seniorów (klubów seniora, DPS-ów) 
w oparciu o współpracę z Gdańskim Ośrodkiem Sportu, 
- Puchar Prezydenta Miasta Gdańska na Żużlu – przedstawienie projektu, 
- Indywidualne Międzynarodowe Mistrzostwa Ekstraligi na Żużlu – 14 sierpnia, 
- Rozpatrzenie i opiniowanie Sprawozdania Prezydenta Miasta Gdańska z 
wykonania budżetu Miasta Gdańska w 2016 roku – w zakresie działania 
Komisji, 
- TOP TALENT piłkarski,  
- Ocena stanu istniejących boisk budowanych w ramach programu ORLIK, 
- Remonty obiektów sportowych zaplanowanych do realizacji w 2017 r., 
- Realizacja ośrodka piłkarskiego w Gdańsku Letnicy, 
- Drużynowe Mistrzostwa Europy w Motocrossie 2017 organizowane w 
Gdańsku, 
- Przygotowanie Miasta Gdańska do sezonu letniego 2017 r. Stadion letni 
przy molo w Brzeźnie, 
- Podsumowanie Trzeciego Gdańsk Maratonu, 
- Ocena stanu infrastruktury sportowej na terenie gdańskich szkół, 
- Plan rozwoju sieci pływalni w Gdańsku oraz ocena stanu prac przy 
budowie nowych gdańskich basenów, 
- Klubowe Mistrzostwa Gdańska Juniorów – turniej piłkarski dla młodzieży – 
podsumowanie, 
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- Przystanek Metropolia – turniej piłkarski dla młodzieży z obszaru 
metropolitalnego – przedstawienie projektu, 
- Żeglarskie Mistrzostwa Europy ORC Gdańsk 2017 (Mistrzostwa Europy 
Jachtów Morskich) 21-29 lipca na Zatoce Gdańskiej, 
- Drużynowe Mistrzostwa Europy w Motocrossie organizowane w Gdańsku – 
podsumowanie wydarzenia, 
- Gdański Ośrodek Kultury Fizycznej – podsumowanie roku szkolnego 2016/2017 
oraz plany na przyszłość, 
- Mistrzostwa Europy w Piłce Siatkowej Mężczyzn – podsumowanie organizacji w 
Gdańsku, 
- Sprawozdanie z realizacji projektów sezonu letniego realizowanych przez 
Gdański Ośrodek Sportu, 
- Działalność klubu sportowego Stoczniowiec. Rozwój infrastruktury Hali Olivia 
oraz nowych dyscyplin sportowych opartych o działalność klubu, 
- TOP TALENT judo, 
- AmberExpo Półmaraton Gdańsk, 
- Ocena planów rozbudowy ścieżek rowerowych oraz tras rowerowych w 
Gdańsku, 
- Infrastruktura rowerowa w mieście, strzeżone parkingi rowerowe, 
- Budowa basenu w Gdańsku Wrzeszczu w partnerstwie publiczno – prywatnym. 
Stan aktualny, 
- Budowa kompleksu piłkarskiego przy ul. Zielonogórskiej. Stan zaawansowania, 
- Podsumowanie realizacji zadań zaplanowanych w 2017 roku Gdański Ośrodek 
Sportu. 

 

Frekwencja Komisji w okresie sprawozdawczym wyniosła 
90,78% : 

Lp. Imię i Nazwisko Obecny/a na 
posiedzeniach 

Średnia % 
frekwencja 

1.  Mirosław Zdanowicz 11/13 84,61 

2.  Beata Jankowiak 13/13 100 

3.  Łukasz Hamadyk 13/13 100 

4.  Jaromir Falandysz 11/13 84,61 

5.  Mariusz Andrzejczak 13/13 100 

6.  Lech Kaźmierczyk (członek 
Komisji  od 23.02.2017 r.) 

8/11 72,72 

Posiedzenia Komisji odbywały się w środy, zazwyczaj o godzinie 
16.15 w sali Seana Lestera nr 003 Nowego Ratusza, przy ul. Wały 
Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 

•  Komisja wydała 32 opinie – wszystkie do projektów uchwał Rady 
Miasta Gdańska, 
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• Komisja podjęła 7 wniosków do Prezydenta Miasta Gdańska 
dotyczących m. in.: 

- udzielenia odpowiedzi Radzie Dzielnicy Wyspa Sobieszewska na kwestie 
poruszone w piśmie (w tym określenie terminu realizacji ścieżek rowerowych 
przez Wyspę R-9 i R-10) jak również przekazanie do wiadomości Komisji tejże 
odpowiedzi, 
- udzielenia odpowiedzi Klubowi Lekkoatletycznemu „Lechia” na kwestie 
poruszone w pismach, jak również przekazanie do wiadomości Komisji tejże 
odpowiedzi. Ponadto Komisja prosiła o umożliwienie Klubowi korzystania z 
nowego stadionu lekkoatletycznego przy Al. Grunwaldzkiej 244 w Gdańsku,    
- udzielenia odpowiedzi Stowarzyszeniu KS OLIMPIA OSOWA na kwestie 
poruszone w piśmie, jak również przekazanie do wiadomości Komisji tejże 
odpowiedzi, 
- przedstawienia Komisji wstępnej koncepcji budowy lodowiska w Gdańsku 
przygotowywanej przez Gdańską Agencję Rozwoju Gospodarczego. 
 
W tym 3 wnioski do budżetu Miasta Gdańska na rok 2018 dotyczące: 
- ujęcia wniosku oraz zabezpieczenia środków w budżecie Miasta Gdańska na 
rok 2018 na odbudowę spalonego w zeszłym roku obiektu sportowego klubu 
Corpus, w dzielnicy Brzeźno, w miejscu, w którym on od lat funkcjonuje, 
- zwiększenia środków w budżecie Miasta Gdańska na rok 2018 na dokończenie 
zadania związanego z boiskiem przy ul. Kościerskiej w Gdańsku, 
- ujęcia wniosku oraz zabezpieczenia środków w budżecie Miasta Gdańska na 
rok 2018 na odbudowę Skateparku na terenie szkoły podstawowej w dzielnicy 
Przeróbka w Gdańsku.                                          

 

Komisja sprawozdanie przyjęła na posiedzeniu w dniu 24 stycznia 
2018 r. w wyniku przeprowadzonego głosowania – jednogłośnie 5 
głosami za. 

PUNKT  - 6 
 
Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2018. 

PLAN PRACY NA 2018 ROK 

Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska 
 

1. Zakres działania Komisji Sportu RMG określiła Rada Miasta Gdańska 
uchwałą Nr II/3/14 z dnia 4 grudnia 2014 roku w sprawie powołania Komisji 
Rewizyjnej oraz stałych komisji Rady Miasta Gdańska i ustalenia zakresów 
ich działania. 
 

2. Posiedzenia Komisji będą się odbywały w IV środę miesiąca (dzień przed 
sesją Rady Miasta Gdańska), o godz. 16:15 w sali Seana Lestera (nr 003) 
Nowego Ratusza przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 

3. Przewodniczący Komisji, w razie konieczności, może zwołać w innym 
terminie (niż podany poniżej) dodatkowe posiedzenie lub odwołać któreś z 
zaplanowanych. Również na wniosek Przewodniczącego Rady, radnych – 
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członków Komisji Sportu RMG bądź Prezydenta Miasta Gdańska może zostać 
zwołane dodatkowe posiedzenie.  
 

4. Punktami stałymi posiedzeń Komisji będą: 
• Opiniowanie projektów uchwał Rady Miasta Gdańska skierowanych do 

Komisji, 
• Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 

 
 

DATA POSIEDZENIA 
 

GODZ 
 

SALA 
 

TEMATY 
 

 
 

 
24 stycznia 

 
 
 

 
16:15 

 
 
 

 
003 

1. Przedstawienie koncepcji budowy 
stoku narciarskiego w Gdańsku. 

2. Otwarte lodowisko publiczne w 
okresie zimowym na wolnym powietrzu w 
centrum miasta. 

3. Najważniejsze imprezy sportowe w 
2018 roku. 

4. Plan działalności Gdańskiego Ośrodka 
Sportu na rok 2018. 

5. Przyjęcie Sprawozdania z pracy 
Komisji za 2017 rok.  

 

6. Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 
2018.  

 
 
 
 

21 luty 

 
 
 
 

16:15 

 
 
 
 

003 

1. Podsumowanie konkursu grantowego. 
2. Sytuacja klubu i możliwości większego 

wsparcia klubu piłki ręcznej mężczyzn 
Wybrzeże Gdańsk. 

3. Hala Olivia – możliwości prawne odebrania 
hali sportowej Markowi Kosteckiemu. 

4. Rower metropolitalny. 
5. Plany budowy kompleksu piłkarskiego w 

Gdańsku Letnicy. 
6. Informacja o bieżących imprezach 

sportowych na terenie Miasta Gdańska. 
 

 
 
 
 
 

28 marca 

 
 
 
 
 
 

16:15 

 
 
 
 
 
 

003 

1. Remonty obiektów sportowych w tym również 
obiektów edukacyjnych zaplanowanych do 
realizacji w 2018 r. 

2. Remont zamkniętej od czasu rozpoczęcia 
roku szkolnego hali sportowej Zespołu Szkół 
Morskich w Nowym Porcie. 

3. Pełnowymiarowe boisko dla dzielnicy Brzeźno 
i kwestia wybudowania tam centrum 
sportowego przy ZSO nr 10 przy ul. 
Krasickiego. 

4. Sytuacja Klubu Sportów Walki Corpus Gym 
podpalonego w ubiegłym roku w dzielnicy 
Brzeźno. 

5. Informacja o bieżących imprezach sportowych 
na terenie Miasta Gdańska. 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 

1. Rozpatrzenie Sprawozdania Prezydenta 
Miasta Gdańska z wykonania budżetu Miasta 
Gdańska w 2017 roku – w zakresie działania 
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18 kwietnia 
 

 
 

16:15 

 
 

107 

Komisji. 
2. Portowiec - sytuacja najstarszej siłowni w 

Gdańsku prowadzonej przez radnego dzielnicy 
i mistrza świata w kulturystyce Grzegorza 
Zielińskiego. 

3. Koncepcja budowy całorocznego lodowiska w 
Gdańsku. 

4. Przedstawienie możliwości budowy toru 
kartingowego w Gdańsku na terenie 
Narodowego Centrum Sportów Motorowych. 

5. Informacja o bieżących imprezach sportowych 
na terenie Miasta Gdańska. 

 
 
 

23 maja 
 

 
 
 

16:15 

 
 
 

003 

1. Budowa parku rozrywki przy Stadionie Energa 
w Gdańsku. 

2. Możliwości rozbudowy oferty dla żeglarzy i 
sportów wodnych przy okazji budowy nowego 
bulwaru wzdłuż Martwej Wisły w dzielnicy 
Stogi. 

3. Strefy kibica (FanZone) w Gdańsku na 
Mistrzostwa Świata w piłce nożnej 2018.  

4. Informacja o bieżących imprezach sportowych 
na terenie Miasta Gdańska. 

  
 

27 czerwca 
 

 
 
16:15 

 
 
003 

 

1. Rozwój ścieżek i tras rowerowych w Gdańsku 
Południe.  

2. Informacja o bieżących imprezach sportowych 
na terenie Miasta Gdańska. 

       4 lipca * 
*  w razie sesji 5 lipca  

16:15 003  

 
 
 

29 sierpnia 

 
 
 

16:15 

 
 
 

003 

1. Wnioski Komisji Sportu RMG do projektu 
budżetu Miasta Gdańska na rok 2019. 

2. Kwestia ścieżki rowerowej, deptaku wraz z 
miejscem widokowym po dawnym nasypie 
kolejowym na odcinku dawnej linii SKM 
Gdańsk Brzeźno – Gdańsk Nowy Port oraz 
zagospodarowanie terenu po dawnym dworcu 
kolejowym Gdańsk Nowy Port na tereny 
rekreacyjne.  

3. Informacja o bieżących imprezach sportowych 
na terenie Miasta Gdańska. 

26 września 
 

16:15 003 1. Możliwości zmodernizowania Skateparku w 
dzielnicy Nowy Port (ul. Wyzwolenia w 
miejscu dawnego mini Skateparku). 

2. Informacja o bieżących imprezach 
sportowych na terenie Miasta Gdańska. 

 
 

24 października 
 

 
 

16:15 

 
 

003 

1. Podsumowanie realizacji zadań 
zaplanowanych w 2018 roku przez Gdański 
Ośrodek Sportu. 

2. Boisko przy ul. Zielonogórskiej. 
3. Informacje o bieżących imprezach 

sportowych na terenie Miasta Gdańska. 

Komisja plan pracy przyjęła na posiedzeniu w dniu 24 stycznia 2018 r. w 
wyniku przeprowadzonego głosowania – jednogłośnie 5 głosami za. 
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PUNKT  - 7 
 

Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja.   
 

Korespondencja została członkom Komisji przesłana mailowo.  
 
 

W związku z tym, że nie było spraw wniesionych oraz wolnych wniosków 
Przewodniczący podziękował wszystkim za uczestniczenie w obradach i na tym 
posiedzenie zakończono – godz. 17:50. 
 
 
 
 

Przewodniczący 

Komisji Sportu RMG 

 

Mirosław Zdanowicz 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła: 
Joanna Świeczkowska  


